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írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin asszony
az Országgyűlés elnöke

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a alapján „Miért kell még jelentős adminisztrációs többletmunkával sújtani a
vendéglátásban dolgozókat?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Dr. Veres János pénzügyminiszter
úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelt Miniszter Úr !

A jövedéki törvény 110. § 10 . bekezdéssel történ ő kiegészítése értelmében az alkoholtermékek forgalmának
adatait 2009. február 1-étő l kötelesek naponta rögzíteni a vendéglátásban dolgozó vállalkozók .
Választókörzetemben többen nem értik – én magam sem – mennyire szolgálja ez a rendelkezés a vállalkozáso k
terheinek csökkentését.

Ezért kérdezem Miniszter Urat :

n Miért kell még jelentős adminisztrációs többletmunkával sújtani a vendéglátásban dolgozókat ?

Várom megtisztelő válaszát .

Szeged, 2009 . február 5 .

Tisztelettel :

Bodó Imre
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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